
Kandidatpræsentationer 
Jelling Musikfestivals bestyrelse

2025 

På Generalforsamlingen for foreningen Jelling Musikfestival, der afholdes d. 27. februar 2025,
skal vælges 2 medlemmer for en 2-årig periode foreningens Bestyrelse.
Der er inden fristen indkommet 5 kandidatopstillinger, og du kan herunder læse deres
præsentation af sig selv og motivation for opstilling. Præsentationen er opstillet alfabetisk
efter for navn og er derfor som følger:

Side 1: Kandidat 1 - Claus Sørensen
Side 2: Kandidat 2 - Jacob Due Hansen 
Side 3: Kandidat 3 - Kristian Sundbøl
Side 4: Kandidat 4 - Michael Bjarne Jensen 
Side 5: Kandidat 5 - Niels Abildsten



Uddyb dine Kompetencer 
(og gerne ift. de beskrevne
Bestyrelseskompetencer)

Har været formand for Tørring idrætsforening.
Har været formand for Hedensted konservative vælgerforening indtil
15.01.25 (interne regler ifm. opstilling til byråd), P.T Formand for Veteran
Refugium Stenderups Venner samt deltager I planlægningsudvalg for
veteraners flagdag i Hedensted kommune.
  

  3 SPØRGSMÅL TIL KANDIDATEN

1.Hvor ser du de 2 vigtigste
udviklingsområder for Jelling
Musikfestival de næste 5 år,
og hvordan vil du bidrage til
at nå dem?

Det er lidt svært at svare på, da der jo er tanker om re-lokering. Så er det jo
ny beliggenhed, og udfordringen med at skabe lige så stor charme og
hygge, som der er i dag på den eksisterende plads. Jeg frygter at
sikkerhed bliver et større tema i de kommende år, om end hele
sikkerhedsaspektet i dag fremstår meget seriøst og grundigt
gennemarbejdet. Logistikken er vel også et tilbagevendende tema, uanset
beliggenhed 😊
  

2. Hvorfor vil du gerne i
bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Det er ikke så meget en direkte billet ind i bestyrelsen. Men skulle der
være brug for en suppleant til at starte med, er jeg klar. Jeg har ikke nogen
interesse i nogen form for kampvalg, det er ren frivillighed, såfremt der er
brug for det. I dag er det svært at finde frivillige til at drive foreninger.
  

3. Hvem er du, når du ikke
sidder i Bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Jeg er ægtemand og bonusfar, byrådskandidat i Hedensted kommune, jeg
er steward på Vejle stadion, jeg er gammel veteran fra Balkan. Så er jeg
fuldtidsansat i Taulov, oprindelig fra Aalborg, amatør fundraiser til den
forening jeg er formand for og livsnyder. Elsker hver eneste dag jeg får her
på jorden…

Claus Sørensen
55 år
Tørring
Uddannet speditør. 
Arbejder som Key Account Manager i transport
og logistik branchen

KANDIDAT 1:

Side 1 



Uddyb dine
Kompetencer 
(og gerne ift. de
beskrevne
Bestyrelseskompetenc
er)

Jeg har i perioden fra foreningens første generalforsamling september 2016, hvor
jeg blev valgt ind i bestyrelsen, haft fornøjelsen af arbejde med festivalforeningens
bestyrelsesopgaver. Siden 1995 har jeg været frivillig hjælper på festivalen. Under
festivalen arbejder jeg som stagefolk på telt – og ny scene. Jeg har ”på sidelinjen”
fulgt festivalens organisationsudvikling - fra udelukkende at være drevet af
frivillighed til den nuværende struktur med ansatte. Jeg har et indgående
kendskab til festivalens værdier om kulturel og social ansvarlighed, samt stor
respekt for den store frivillige indsats. En indsats der så vigtig for at opnå en god
afvikling af festivalen og ikke mindst for festivalens eksistens. Jeg er rundet af
foreningslivet og har igennem mange år været frivillig og har deltaget aktivt i
forskellige foreninger, som både bestyrelsesmedlem, udøver og leder. I mit
professionelle virke har jeg i mange år arbejdet som uddannelsesleder og leder i
voksenuddannelsesområdet. Desuden har jeg i perioder arbejdet som konsulent
med strategi, organisationsudvikling og personaleledelse m.v. I dag arbejder jeg
som skoleleder på en stor folkeskole med 63 ansatte.

  3 SPØRGSMÅL TIL KANDIDATEN

1.Hvor ser du de 2
vigtigste
udviklingsområder for
Jelling Musikfestival de
næste 5 år, og hvordan
vil du bidrage til at nå
dem?

Jelling Musikfestival har efterhånden en stor stemme og dermed også en stor
betydning for vores omverden. Vi skal derfor være bevidste om måden vi
repræsenterer os selv ud af til, hvilke værdier vi repræsenterer i forhold til vores
fællesskab og det nødvendige ansvar vi må tage i forhold til vores miljø.
1. Sikre fortsat udvikling af det gode fællesskab (plads til forskellighed, gode
rammer m.v.)
2. Sikre at festivalen fortsat har et fokus på miljøvenlige tiltag.

2. Hvorfor vil du gerne
i bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Jeg brænder for at gøre en indsats for Jelling musikfestival og være en del af
fællesskabet omkring vores festival.
Det gør mig stolt at arbejde i en ”nonprofit” forening og dermed kan støtte og
hjælpe andre der trænger til lidt hjælp.
Jeg vil gerne sætte mine kompetencer i spil til udviklingen af vores festival –
hermed også næste fase mht. ny festivalplads.

3. Hvem er du, når du
ikke sidder i
Bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Jeg kan godt lide at holde mig i form. Cykling, golf, dykning, håndbold m.v. er i
dag nogle af mine fritidsinteresser. Jeg spiller også lidt musik / guitar Til dagligt
bor jeg i Vejle sammen med min kæreste.

Jacob Due Hansen
61 år
Vejle
Skoleleder

KANDIDAT 2:

Side 2 



Uddyb dine
Kompetencer 
(og gerne ift. de
beskrevne
Bestyrelseskompetenc
er)

Gennem mine fire år i bestyrelsen og utallige besøg på festivaler i hele landet, og
møder med andre festivalfolk i løbet af de fire år, har jeg fået forståelse for - og
viden om festivalbranchen. Jeg er frivillig foreningsleder på 16. år, og har
derigennem stor erfaring med ledelse og motivering af frivillige. Samtidig har jeg
erfaring med det politiske arbejde i en frivillig organisation i DGI regi. Jeg
bidrager med analytisk forståelse for bl.a. økonomi, virksomhedsdrift og
kommercielt arbejde. Jeg er lyttende og nysgerrig på andre mennesker, samtidig
med at jeg argumenterer vedholdende for mine holdninger. Jeg elsker at lykkes
sammen med andre, og indgår meget gerne i samarbejde, da jeg tror på, at det
gør os alle klogere.

  3 SPØRGSMÅL TIL KANDIDATEN

1.Hvor ser du de 2
vigtigste
udviklingsområder for
Jelling Musikfestival de
næste 5 år, og hvordan
vil du bidrage til at nå
dem?

1) At sikre festivalen den bedst mulige geografiske placering mange år frem. 
-Det opnår vi ved at have de rette kompetencer og ressourcepersoner tilknyttet
festivalen, som kan bidrage med analyser og indsigt i de forskellige forhold, som
bestyrelsen skal forholde sig til og træffe beslutning ud fra. 
2) At videreudvikle festivalens brand og produkt for at holde hos attraktive i et
presset marked. 
-Det opnår vi ved hele tiden at lade os inspirere af andre festivaler og andre
aktører i oplevelsesindustrien, og så tage det bedste og gøre det til vores eget. -
Bestyrelsen skal understøtte at organisationen kan fortsætte det dygtige arbejde
med at udvikle og implementere det nye.

2. Hvorfor vil du gerne
i bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Festivalen er non-profit og båret af frivillighed, hvilket jeg værdsætter højt, og som
motiverer mig meget i mit arbejde i bestyrelsen. Jeg føler, at jeg fortsat har masser
at bidrage med både ift. nødvendige kompetencer og erfaring fra branchen.
Samarbejdet i den nuværende bestyrelse er særdeles godt, hvorfor det er både
energigivende og udviklende for mig selv.

3. Hvem er du, når du
ikke sidder i
Bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Jeg er stort familiemenneske, og er meget socialt anlagt. Jeg elsker at bo i en lille
by, hvor jeg ofte møder mit lokale netværk, når jeg kommer rundt i byen. Jeg bor
ned til Fårup Sø, hvor tempoet er langsomt, og årstider og naturen kan nydes lige
udenfor vinduet.

Kristian Sundbøl
44 år
Jelling
Økonomisk uddannet
Arbejder til dagligt i Nordea med salg af
finansielle løsninger

KANDIDAT 3:

Side 3



Uddyb dine
Kompetencer 
(og gerne ift. de
beskrevne
Bestyrelseskompetenc
er)

Jeg er med i bestyrelsen i Nordic park og er med i det nye omkring opbygningen
af Kolding havn.

  3 SPØRGSMÅL TIL KANDIDATEN

1.Hvor ser du de 2
vigtigste
udviklingsområder for
Jelling Musikfestival de
næste 5 år, og hvordan
vil du bidrage til at nå
dem?

Opbygningen af det nye Jelling festival, økonomi og den nye plads. 
Og alt det nye der sker. Have overblikket gøre det bedre både de frivillige og ikke
mindst festivalen. Være med i det store overblik. Bruge den tid der skal til.

2. Hvorfor vil du gerne
i bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Jeg vil rigtig gerne en del af bestyrelsen og være en del af fællesskabet.
Jeg gør aldrig noget halvt. men vil være en del af fællesskabet.

3. Hvem er du, når du
ikke sidder i
Bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Der er ingen der vil være en bedre repræsentant for Jelling festival i tykt og tynd.

Michael Bjarne Jensen
52 år
Kolding
Udannet smed + 1 semester ingeniør
Driver eget vikarbureau i 18 år

KANDIDAT 4:

Side 4



Uddyb dine
Kompetencer 
(og gerne ift. de
beskrevne
Bestyrelseskompetenc
er)

Har over 25 års erfaring fra bestyrelsesposter som frivillig og også fra
professionelle bestyrelsesposter, samt har været frivillig på Jelling Musikfestival i
over 25 år som mellemleder. 
Sidder i adviser board vedr. frivilligheden til Landsstævne 2025 i Vejle. 
Har god analytiske evner som sammen med gode kommunikationsevner sikrer en
tydelig og konstruktiv dialog. 
Er god til udviklingsarbejde og at arbejde på det strategiske niveau, som jeg
tænker at bestyrelsen i JMF skal arbejde på

  3 SPØRGSMÅL TIL KANDIDATEN

1.Hvor ser du de 2
vigtigste
udviklingsområder for
Jelling Musikfestival de
næste 5 år, og hvordan
vil du bidrage til at nå
dem?

Frivilligheden er den bærende kraft i JMF og denne vil jeg være med til at
vedligeholde og udvikle igennem motivation, fællesskab (fælles skaber vi) og
anerkendelse. Udvikling af DNA’et ved JMF og fastholdelse af de gode værdier i
forbindelse med ny festivalplads. Der venter et stort arbejde i de kommende år,
hvor jeg ser frem til at kunne bidrag med min erfaring i dette arbejde.

2. Hvorfor vil du gerne
i bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Arbejder til daglig på det strategiske niveau og med opgaver på det taktiske
niveau i en politisk styret organisation. Disse erfaringer vil jeg gerne bidrage med
til den forsatte udvikling af JMF. Samtidig har jeg min 25 års erfaring som
mellemleder på festivalen at trække på og har der igennem en stor berøringsflade
på festivalen

3. Hvem er du, når du
ikke sidder i
Bestyrelsen for Jelling
Musikfestival?

Har kone og 3 børn som alle deltager/arbejder på festivalen. Bor på en nedlagt
landejendom ved Ødsted. Er områdeleder til Landsstævnet 2025 i Vejle og til
daglig frivillig i lokalområdet og til nationale stævner under DGI.

Niels Abildsten
46 år
Ødsted
Maskinmester og teknisk chef for Vejle-,
Kolding- og Middelfart sygehuse

KANDIDAT 5:

Side 5


